



**Asahi Vacations Travel & Tours Sdn Bhd (1425488-X) (KPK/LN:10538)**

No 2, Jalan 1/86, Off Jalan Taman Seputeh, 58000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel No: 03-2276 0133 | 017-690-7523

Email: [booking@asahivacations.com.my](mailto:booking@asahivacations.com.my)

Website : [www.asahivacations.com.my](http://www.asahivacations.com.my)

## 4D3N DALAT – MUI NE

4天3晚 大叻 - 美奈



Clay Tunnel



Dalat Cathedral



Dalat Night Market

### DAY 1: DA LAT – ARRIVAL – MUI NE (L/D) **KUL -DLI AK571 1100-1210 HRS (Every Sunday)**

Upon arrival at **Lien Khuong Airport**. Our guide and driver will welcome you and transfer to restaurant for lunch. After lunch, transfer to Mui Ne. Dinner and overnight in Mui Ne.

**第一天：大叻 - 美奈（午/晚餐）**

到达 **大叻莲姜机场** 由专业导游迎接，前往餐厅享用午餐。午餐后，乘车前往美奈。晚餐在当地餐厅，入住酒店休息。

### DAY 2: MUI NE - DA LAT (B/L/D)

Breakfast at hotel, transfer you to visit **Yellow Sand Dunes, White Sand Dunes (included jeep car 20 minutes, 4-6pax per jeep)**. Lunch at restaurant, After lunch, back to Dalat, visit **Dalat Cathedral, Xuan Huong Lake, Lam Vien Square, take photos with Doha Café**. Dinner and shopping **Da Lat Night Market**. Overnight in Da Lat.

**第二天：美奈 -大叻（早/午/晚餐）**

早餐后，漫步欣赏**藩切的黄色沙滩 - 亚洲的小的沙**，参观**白色沙滩（含吉普车 20 分钟（4-6 人/一辆和一名司机）**。午餐於当地餐厅。下午返回大叻，前往参观**大叻教堂，春香湖，林园广场，Doha 咖啡（打卡）**。晚餐在大叻当地餐厅，自由在大叻市场购物，入住酒店休息。

### DAY 3: DA LAT FULL DAY TOUR (B/L/D)

Breakfast at hotel, transfer to visit **Clay Tunnel with Infinity Lake**, next to visit **Crazy House**. Lunch at local restaurant. After lunch, visit **Linh Phuoc Pagoda** - is one of the most unique and mosaic pagodas of Dalat City, then visit **Datanla Water Fall** – It was recognized as a Cultural historical heritage (**included alpine coaster**), **Da Lat Railway Station** - One of the most unique French monuments to recommend there. Dinner and Overnight in Da Lat.

**第三天：大叻游览（早/午/晚餐）**

早餐后，前往参观**粘土隧道与无限湖，疯狂之屋**。午餐在当地餐厅，下午继续参观**灵福寺，达坦拉瀑布——被认定为文化遗产（含过山车），大叻火车站**。晚餐和住宿大叻。

### DAY 4: DA LAT DEPARTURE (B) **AK572 DLI-KUL 1240-1555**

Breakfast at hotel, free at leisure, then transfer to airport for flight home with sweet memories.

**第四天：大叻（早餐）**

早餐后，自由活动到时间乘车到机场上飞机回国，结束 4 天愉快的旅程。

**SEQUENCE OF ITINERARY SUBJECT TO LOCAL ARRANGEMENT**



## Asahi Vacations Travel & Tours Sdn Bhd (1425488-X) (KPK/LN:10538)

No 2, Jalan 1/86, Off Jalan Taman Seputeh, 58000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel No: 03-2276 0133 | 017-690-7523

Email: [booking@asahivacations.com.my](mailto:booking@asahivacations.com.my)

Website : [www.asahivacations.com.my](http://www.asahivacations.com.my)

Ground Package (Twin / Triple Sharing) - Per Person (RM)						
Valid from 01 Jan - 30 Apr 2025						
Hotel Category (Listed or Similar) Hotel are new, best location & good comment		2+0 Person	3-4 Persons	5-6 Persons	7-9 Persons	Single Supp
DA LAT	MUI NE					
<b>Local 3*</b> <a href="#">Iris Dalat</a> <a href="#">Len's Hotel</a>	<b>Local 3*</b> <a href="#">Viva Mui Ne</a>	RM 3,238	RM 2,898	RM 2,448	RM 2,158	RM 550
<b>Local 4*</b> <a href="#">Duparc</a> <a href="#">Kings Hotel</a> <a href="#">Muong Thanh Dalat</a>	<b>Luxury 4*</b> <a href="#">Muong Thanh Mui Ne</a> <a href="#">Caty Mui Ne Resort</a>	RM 3,318	RM 2,978	RM 2,528	RM 2,238	RM 650
<b>Luxury 4*</b> <a href="#">TTC</a> <a href="#">Ngoc Lan TTC</a> <a href="#">La Sapinette</a>	<b>Luxury 4*</b> <a href="#">Muong Thanh Mui Ne</a> <a href="#">Caty Mui Ne Resort</a>	RM 3,438	RM 3,098	RM 2,658	RM 2,368	RM 770
<b>Luxury 5*</b> <a href="#">MerPerle</a>	<b>Luxury 5*</b> <a href="#">Sea Links</a> <a href="#">Cliff</a>	RM 3,838	RM 3,478	RM 3,048	RM 2,748	RM 1,190

### PRICE INCLUDES

- Tour guide: English or Chinese speaking guide during the tour.
- Transportation by private air-conditioner
- Accommodation – as hotel in the list or similar – based on TWN/DBL/TRP sharing room
- Daily ABF and meals (**Vietnamese food & Chinese Food**) as mentioned in the program. ( **Dalat BBQ Buffet + Muine seafood** )
- 02 bottle (500ml) of drinking water for each pax per day.
- Shows and sightseeing in schedule.
- Jeepcar 20 minutes, 4-6 pax sharing one Jeep with one driver
- Alpine coaster to visit Datanla Waterfall
- **Compulsory Tip for local guide and driver.**

### PRICE EXCLUDES

- International / Domestic flight ticket & airport tax (if have).
- Personal expenses: Tel, Fax, Mini Bar, Laundry, etc.
- Personal travel insurance
- Surcharge with other languages guide
- **Peak Season or holidays : 10% total of total fare surcharge in Peak Season or holidays except CNY 15% SURCHARGE:**
  - Dalat Flower Festival (Date TBA)
  - Chinese New Year (27 Jan-03 Feb 2025)
  - Saigon Liberation Day & International Worker's Day ( 27Apr- 03 May),
  - Vietnamese National Day (September 1-3)
  - Christmas (24-26 Dec) & New Year 31 Dec-01 Jan